
Referat forældrerådsmødet 19.11.2024 

Tilstede: Julie, Rikke, Anders, Eline, Hannah, Melina og Rikke 

Afbud: Tue og Christian 

 

• Konstituering af forældrerådet – valg af repræsentant til Klyngebestyrelsen;  

➢ Medlemmer: Anders, Julie, Eline, Hannah, Christian, Hannah og Melina  

➢ Suppleanter: Rikke og Tue 

➢ Christian overvejer på bagkant deltagelse i Klyngebestyrelsen 

• Fokus på rollen som repræsentant – hvad vil det sige at sidde i forældrerådet  

➢ Vi gennemgik på de overordnede linjer rollen som forældrerepræsentant i 

forældrerådet, med fokus på det vigtige i – at man som medlem 

repræsenterer hele Vokseværket og ikke sit eget barn.  

 

➢ Vi taler om Vokseværket på et overordnet plan og diskuterer ikke enkelte 

sager i rådet.  

• Nyt fra husene  

➢ Der er gang i gode pædagogiske aktiviteter i begge huse – hvor der ligeledes 

er fortsat stort fokus på aktiv deltagelse i hverdagsrutinerne og overgangene 

 

➢ Begge huse har fokus på det kommende pædagogiske tilsyn 

 

➢ Der har i begge huse været en del ny ansættelser efter sommerferien – og 

selvom det ofte kan virke lidt tumultarisk i starten - når vi byder mange nye 

velkommen, så er de alle faldet godt til og Vokseværket er i en ellers 

udfordret tid – kommet i hus med at rekruttere 5 pædagoger som er startet 

efter sommerferien – i december og de sidste to til februar 2025.  

• Gennemgang og kommentering på Klyngens økonomiske principper – se bilag 

➢ Ingen kommentarer til principperne 

 • Det kommende tilsyn og valg af forældrerepræsentant til dialogen 

➢ Vi gennemgik kort tilsynskonceptet og Anders meldte sig som 

forældrerepræsentant 

• Evt. 

➢ Ingen punkter  


